



敬啟者：本園現有下列 5 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 5 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (二) 5 月 1 日(星期三)為勞動節假期。
- (三) 5 月 8 日(星期三)安排 K1 及 K2 學生前往蝴蝶灣社區中心「賽馬會童亮館」參觀，K3 學生照常上課。
- (四) 5 月 10 日(星期五)K3 學生參觀香港科學館，K1 及 K2 學生照常上課。
- (五) 5 月 15 日(星期三)為佛誕假期。
- (六) 5 月 17 日(星期五)舉行下學期第二次(四、五月份)生日會，今次主題：**公主與王子**，請穿著整潔服飾回校，並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校，是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(4 月、5 月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片)，請填妥回條交予班主任彙收。
- (七) 5 月 20 日(星期一)賽馬會童亮計劃一學童護眼行動，凡已報名參加之學生，當日由香港中文大學眼科及視覺科學學系眼科團隊為學童進行眼科檢查。
- (八) 5 月 23 日(星期四) 在本園上午 9:15 舉行「不動氣教出孩子」家長講座，凡報名參加之家長，請準時出席。
- (九) 5 月 31 日(星期五) 舉行親子競技同樂日，報名參加之家庭，請準時上午 9:45 自行前往到達鐘聲慈善社胡陳金枝中學四樓禮堂集合。

備註：1.倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號，所有活動將取消或順延舉行。

此 致
貴 家 長 台 鑒

二 零 二 四 年 四 月 廿 九 日



Notice concerning May

29/04/2024

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (April) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus fees inside the notice bag.
- 2) According to the school calendar, 1st May, 2024(Wednesday)will be the holiday for the Labour Day.
- 3) K1 and K2 students will visit the Tuen Mun Butterfly Bay Community Center " Jockey Club Community Hub "on 8th May, 2024 (Wednesday).However , K3 students as usual.
- 4) K3 students will visit the Hong Kong Science Museum on 10th May, 2024 (Friday). K1 and K2 students are as usual.
- 5) According to the school calendar, 15th May, 2024(Wednesday) will be the holiday for the Birthday of the Buddha.
- 6) It is to inform you the birthday party (April , May) will be held on 17th May,2024 (Friday). The theme of this time: Princess and Prince. Students can have their wear on and reminded to bring clear water and towel with knapsack. School bag shall not be brought.
Venue: main campus
Remarks: Birthday students want to purchase a birthday picture, please give the reply slip to the class teacher.
- 7) KeySteps@JC (Phase 2) Outreach School Eye Screening to eyes examination for K1 to K3 students will be held on 20th May, 2024 (Monday).
- 8) 31st May, 2024 (Friday) will be held the "Parent-Child Athletics Fun Day ".Please gather at the Chung Sing Benevolent Society Mrs Aw Boon Haw Secondary School (No.20.,Siu Lun Street., Tuen Mun) hall (4/F) at 9: 45.

*If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong.